
 

 

ZÁPIS č. 1/2025 

Z 25. zasedání zastupitelstva obce Pňov-Předhradí konaného dne 27.1.2025 

Přítomni: dle presenční listiny 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení – doplnění a schválení programu  
2. Určení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení zápisu ze zasedání ze dne 16.12.2024 
4. Navýšení kapacity MŠ Pňov-Předhradí  
5. Schválení záměru pronájmu části přízemí budovy školy 
6. Pověření finančního výboru k zahájení kontroly za rok 2024 
7. Schválení pořízení užitkového automobilu 
8. Schválení podpisu smlouvy na kontejnery na textil 
9. Diskuse 

10. Návrh usnesení 
11. Závěr 

 
 
 

Systém hlasování: ano-ne-zdržel se, 0-0-0. 
 

K bodu 1. Starostka obce Ing. Jana Bydžovská přivítala všechny přítomné a zahájila jednání 
zasedání zastupitelstva obce v 19:00 hod. Konstatovala, že zasedání  zastupitelstva obce bylo 
řádně svoláno dle Jednacího řádu (dále jen JŘ), pozvánka byla řádně zveřejněna, zasedání 
zastupitelstva obce bylo tedy řádně svoláno a vyhlášeno. Je přítomno 7 zastupitelů, 
zastupitelstvo je tedy schopné usnášení. Znění programu zastupitelstva má jednu změnu a to 
přidaný bod č. 8 – Schválení podpisu smlouvy na kontejnery na textil, ostatní beze změny. ZO 
hlasuje o schválení programu dnešního zasedání zastupitelstva. 
Hlasování: 7-0-O  

Usnesení: ZO schvaluje program dnešního zasedání zastupitelstva. 

 

 
K bodu 2. Ověřovateli zápisu byli dle čl. VII., odst.5., JŘ určeni Jan Zvěřina a Pavel Pekař. 

 

K bodu 3.  Zápis ZO ze dne 16.12.2024 byl ověřovateli ověřen. Protože nebyly podány žádné 
námitky ze strany ověřovatelů, pokládá se zápis dle článku VII.odst.7 JŘ za schválený. 
Schválený zápis bude zveřejněn na webových stránkách obce. 
 
 
 
 



 
 
 
 
K bodu 4. Starostka informovala o žádosti ředitelky MŠ o navýšení počtu dětí v MŠ pro školní 
rok 2024/2025. Ředitelka MŠ zažádala o navýšení kapacity o 4 místa. Maximální počet je 
tedy stále 28 dětí. Nedochází k žádné úpravě kapacity zařízení. Dalo se hlasovat. 
Hlasování: 7-0-0  
 

Usnesení: ZO schvaluje navýšení kapacity MŠ Pňov-Předhradí na školní rok 2024/2025 o 4 
místa.   

 

 
K bodu 5.  Starostka seznámila přítomné s žádostí  manželů Dobiášových o pronájem                         
2 uzamykatelných místností (třídy a tělocvičny) v přízemí budovy bývalé školy par.c. 93/1. 
k.ú. Předhradí. Celkem se jedná o 123m2. Minimální měsíční nájemné za 1m2 činí 50 Kč. 
Celkem tedy se jedná minimálně o 6.150Kč. Ročně tedy 73.800 Kč. Prostory by sloužily pro 
skladování drobného textilního zboží. Kromě období při stěhování nebude provoz skladu 
nijak zatěžovat okolí budovy nadměrnou dopravou ani pohybem osob. Celé vrchní patro je 
dlouhodobě také pronajato a slouží také jako skladovací prostor. Dalo se hlasovat. 
Hlasování: 5-2(Salava, Zvěřina)-0  

Usnesení: ZO schvaluje záměr pronájmu 2 místností o celkové výměře 123m2 za minimální 
částku 50Kč za 1m2 měsíčně, celkově tedy 6.150Kč měsíčně. 
 
 
 

K bodu 6. Starostka objasnila obsah kontroly účetních dokladů obce za rok 2024 finančním 
výborem. Kontrolu celého účetnictví za rok 2023 finanční výbor učinil bez zjištěných závad 
viz. zápis z jeho kontroly.  Dalo se hlasovat.  
Hlasování: 7-0-0    

Usnesení: ZO pověřuje finanční výbor ke kontrole účetních dokladů obce za rok 2024.  
 
 
 
K bodu 7. Starostka seznámila přítomné se špatným technickým stavem užitkového vozu pro 
pracovníky údržby zeleně. Vůz je již nespolehlivý a s častými závadami. Z tohoto důvodu se 
ZO rozhodlo pořídit novější vůz v cenové hladině mezi Kč 300.000,-Kč – 500.000,- Kč dle 
stavu a výbavy vozu. Momentálně nemáme žádný konkrétní vůz vybraný. Na trhu se jich 
pohybuje velmi málo v žádané výbavě. Z tohoto důvodu není možné s koupí čekat až po 
schválení ZO. Proto tedy již nyní schvalujeme koupi vozu v určité cenové hladině, výběrem 
konkrétního vozu je zastupitelstvem obce pověřen Josef Blumentál. S  vybraným vozem 
budou zastupitelé nejdříve seznámeni a až poté proběhne jeho nákup – ale již bez 
schvalování na jednání zastupitelstva obce. Po koupi nového vozu budou oba staré vozy 
prodány.  
Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje a opravňuje starostku k pořízení užitkového automobilu v cenovém 
rozmezí 300.000,- Kč – 500.000,- Kč.  
 



 
 
 
 
 
K bodu 8. Starostka představila smlouvu o umístění a provozování kontejnerů pro sběr 
oděvů a textilu. Smlouvu s TextilEco a.s. již máme 10 let uzavřenou, ale kvůli změně zákona 
je nutné od 1.1.2025 uzavřít smlouvy nové. Navíc se nově od ledna bude za službu platit, 
dříve byla služba bezplatná. A to 5000Kč plus DPH za každý umístěný kontejner. V obci jsou 
instalovány dva, takže ročně bude vyvážení kontejnerů stát 10.000Kč + DPH. Cena je to 
jednoznačně přijatelná, podle průzkumu si konkurenční firmy účtují i dvojnásobek ceny. Dalo 
se hlasovat. 
Hlasování: 7-0-0  
 

Usnesení: ZO schvaluje podpis smlouvy s TextilEco a.s. a opravňuje starostku k jejímu 
podpisu.  
 
 
 
K bodu 9. Dotazy zastupitelů:   
 
Pokácení smrků na návsi v Pňově: 
Z několika důvodů se jednohlasně zastupitelstvo obce rozhodlo ještě letos ve vegetačním 
klidu tedy do konce března, pokácet oba smrky na pňovské návsi. Budou za ně na jaře 
vysazeny 2 vzrostlé jedle ve velikosti mezi 3-5 metry.  Menší smrk neplní žádnou funkci, je 
křivý a esteticky není hezký. Velký vánoční smrk je už značně přerostlý, na mnoha místech 
proschlý, nepravidelný a víc a víc se naklání k jedné straně směrem k silnici. Jelikož se 
naklání, začínají  se také víc a víc nadzvedávat i jeho kořeny. Nyní jsou už cca 15cm nad zemí.  
Začíná být tedy i nebezpečný svému okolí – stav smrku byl konzultován s více oprávněnými 
osobami např. i s panem Šárovcem. Dalším z důvodů jsou i rostoucí náklady na jeho 
každoroční zdobení a odzdobování (světelné řetězy, lidská práce a pronájem dvou 25m 
plošin). Letos navíc díky silnému větru spadl řetěz pod špičkou stromu a ta tedy vůbec 
nesvítila a samotná hvězda na špičce byla nakřivo – to jsou pak nečekané situace kdy by bylo 
nutné k nápravě stavu opět  pronajmout plošinu a není možné to svépomocí napravit. 
S jedničkou to bude jednodušší, tu si budeme ze začátku schopní sami nazdobit a odzdobit 
bez dalších vzniklých nákladů a investice do nového stromu se tak finančně do 2 let vrátí. 
Stromy budeme pravidelně zalévat a pečovat o ně a za pár let se opět dočkáme vzrostlejšího 
vánočního stromu.  
 
 
K bodu 12. Diskuze: 

Dotaz na rozšíření Z-BOXu.  

Jednání je bohužel složité a ze strany Zásilkovny poněkud vázne. Nejdříve to bylo období 
před Vánocemi, poté změna personální. Opět je oslovíme a budeme informovat.  

 

 

 

 



 

 

 

K bodu 13. Návrh usnesení byl přijat dle rozhodnutí projednávaných bodů programu.  

       

K bodu 14. Program zasedání byl vyčerpán. Starostka poděkovala všem přítomným za účast 
na ZO a ukončila zasedání v 19:50 hodin. 

 

 

V Pňově-Předhradí 28.1.2025 

 

 

Zapsala Ing. Jana Bydžovská  ……………………….. 

 

 

Ověřili Jan Zvěřina  …………………         a                Pavel Pekař  ……………………….. 

    

                   

        …………………………………..                                         ………………………………….. 

                Jan Pavlíček                                            Ing. Jana Bydžovská 

               místostarosta                              starostka 


